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Schriftelijke vragen 

Datum: 11 januari 2022 

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag: ZPP

Onderwerp: Waterbus Veerplein naar Hooikade 

Geacht College,

In Zwijndrecht  is commotie ontstaan over het vervallen van de waterbus Veerplein ó 
Hooikade. 

• Wist het college dat door deze aanbesteding de goede en snelle veerverbinding tussen 
Zwijndrecht Veerplein en Dordrecht Hooikade v.v. buiten het hoogseizoen zou komen te 
vervallen?
• Vindt u dit passen in het duurzaamheidsbeleid  vannZwijndrecht ?
• Kunt u inzage geven in de betreffende verslagen van de besprekingen tussen gemeente en 
provincie over deze concessie?
• Kan de Gemeenteraad inzage krijgen in de verslagen van de besprekingen tussen provincie 
en Blue Amigo over de details van de concessie? (Met de achterliggende vervoergegevens 
naar leeftijd en bestemming vanuit Zwijndrecht naar Dordrecht v.v.)
• Kunt u en wilt u de dienstregeling weer herstellen? Zo niet, welke stappen voorziet het 
college om deze ontwikkeling terug te draaien?

Met vriendelijke groet, 

Evelien van der Linden
ZPP


